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V rámci příspěvku bude diskutována problematika vybraných zelených veřejných zakázek z 

pohledu jejich environmentálního přínosu. 


